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Protokół  LXI SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

w dniu 28.08.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-
Zdroju 

 
Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 13.36 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 
Stanisława Tobis-Pańczyszyn 

 Radna  Dorota Wołoszyn-Pusłowska 
 Radna Małgorzata Zbirek 

 
Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 

 Radny Michał Broda 

 
Uwaga: 

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 

 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=c7UyyYuK-Qk 
 
Ad. 1 

Otwarcie LXI sesji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LXI SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 
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- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Pana Marcina Lernera Prezesa Zarządu Uzdrowiska Szczawno-Jedlina S.A., 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych - 11 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący A. Motyka zapytał: czy ktoś z Państwa radnych chce zgłosić 

wniosek o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad? 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że do 

Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju wpłynął wniosek radnego T. Krupy 

o zmianę porządku obrad dzisiejszej sesji poprzez dodanie po pkt 4 punktu 

5 porządku obrad: „Informacja Radnego Adama Motyki w sprawie wyroku 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu z dnia 7 czerwca 
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2023 r., sygn. akt III SA/Wr 310/21” (z przesunięciem numeracji 

pozostałych punktów porządku obrad). 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem radnego T. Krupy o zmianę 

porządku obrad dzisiejszej sesji poprzez dodanie po pkt 4 punktu 

5 porządku obrad: „Informacja Radnego Adama Motyki w sprawie 

wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu 

z dnia 7 czerwca 2023 r., sygn. akt III SA/Wr 310/21” 

(z przesunięciem numeracji pozostałych punktów porządku obrad). 

 

Ww. wniosek nie został przyjęty- w głosowaniu: za: 2, przeciw: 8, 

wstrzymało się od głosu: 1, obecnych podczas głosowania: 11 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej  S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna 

M. Zbirek. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Informacja Marszałka Województwa Dolnośląskiego na temat 

odbudowy Zakładu Przyrodoleczniczego w Szczawnie-Zdroju 

i kwestii związanej z antenami na budynku Sanatorium 

Uzdrowiskowego „Azalia” w Szczawnie-Zdroju. 

Podczas sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju nieobecny był Pan 

Marszałek Województwa Dolnośląskiego ani Przedstawiciel Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Dolnośląskiego we Wrocławiu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 
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Ad. 4 

Informacja Prezesa Uzdrowiska Szczawno-Jedlina S.A. dot. 

aktualnej sytuacji spółki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka jeszcze raz przywitał Pana 

M. Lernera Prezesa Zarządu Uzdrowiska Szczawno-Jedlina S.A. 

 

Głos zabrał w tym punkcie Pan M. Lerner Prezes Zarządu Uzdrowiska 

Szczawno-Jedlina S.A. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, Pan 

Prezes, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju, radny T. Krupa, radny J. Kaczanowski. 

 

W dyskusji dot. anten na budynku Sanatorium Uzdrowiskowego „Azalia” 

w Szczawnie-Zdroju udział wzięli: mieszkańcy Szczawna-Zdroju obecni 

na sesji, radny T. Krupa, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny 

J. Kaczanowski. 

 

Następnie po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

podziękował serdecznie Prezesowi Zarządu Uzdrowiska Szczawno-Jedlina 

S.A. oraz mieszkańcom za udział w sesji. 

 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 

2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka  zapytał czy radni mają uwagi 

do ww. protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2023 r. został przyjęty 

większością głosów, w głosowaniu: za- 10, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania: 11 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  S. Tobis-

Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

Ad. 6 

Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

Protokoły: z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 22.08.2023 r., 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22.08.2023 r., 

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 23.08.2023 r., 

z posiedzenia Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 

23.08.2023 r., z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 

28.08.2023 r., zostały załączone do eRDAY.  

 

Głos zabrał radny J. Kozłowicz- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji, zapytał czy radni mają 

uwagi do ww. protokołów. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, radny T. Krupa, radna 

U. Wójcik, radna E. Pantol, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna A. Pisarska, Zastępca Burmistrza Szczawna-

Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój oraz autopoprawka zostały załączone do eRADY. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła autopoprawkę. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój, została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką, został przyjęty jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny 

M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 4a, autopoprawka stanowi 

załącznik nr 4b, uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką stanowi załącznik 

nr 4c do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 

oraz autopoprawka zostały załączone do eRADY. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawkę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski i Skarbnik Miasta. 

Następnie odbyło się głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 r. 

Autopoprawka do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 

została przyjęta jednogłośnie: za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału nie 

brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  S. Tobis-

Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2023 wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2023 r. wraz z autopoprawką. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 

wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie: za- 11, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 11 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej  S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna 

M. Zbirek. 
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Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, autopoprawka stanowi załącznik 

nr 5a, uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr  5 b do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych oraz 

niektórych nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Szczawnie-Zdroju, w którego skład wchodzi 

przedszkole i szkoła podstawowa, dla którego organem 

prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina Miejska Szczawno-Zdrój. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych oraz 

niektórych nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Szczawnie-Zdroju, w którego skład wchodzi przedszkole i szkoła 

podstawowa, dla którego organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina 

Miejska Szczawno-Zdrój, został załączony do eRADY. 
 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowisko kierownicze oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych 

i doradców zawodowych oraz niektórych nauczycieli zatrudnionych 

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Szczawnie-Zdroju, w którego 

skład wchodzi przedszkole i szkoła podstawowa, dla którego 

organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina Miejska 

Szczawno-Zdrój. 
 

Uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

oraz niektórych nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Szczawnie-Zdroju, w którego skład wchodzi przedszkole 

i szkoła podstawowa, dla którego organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa 

Gmina Miejska Szczawno-Zdrój, została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: 

za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych oraz 

niektórych nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
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w Szczawnie-Zdroju, w którego skład wchodzi przedszkole i szkoła 

podstawowa, dla którego organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina 

Miejska Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych oraz 

niektórych nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Szczawnie-Zdroju, w którego skład wchodzi przedszkole i szkoła 

podstawowa, dla którego organem prowadzącym jest Uzdrowiskowa Gmina 

Miejska Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 6 a do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania Zespołu Interdyscyplinarnego w Uzdrowiskowej 

Gminie Miejskiej Szczawno-Zdrój 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania Zespołu Interdyscyplinarnego w Uzdrowiskowej Gminie 

Miejskiej Szczawno-Zdrój, został załączony do eRADY. 

 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Uzdrowiskowej Gminie Miejskiej 

Szczawno-Zdrój. 
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Uchwała w sprawie przyjęcia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Uzdrowiskowej Gminie Miejskiej Szczawno-

Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 11, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 11 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna 

M. Zbirek. 

 
 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania Zespołu Interdyscyplinarnego w Uzdrowiskowej Gminie 

Miejskiej Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie przyjęcia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Uzdrowiskowej Gminie Miejskiej Szczawno-

Zdrój stanowi załącznik nr 7 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników na kadencję w latach 2024-2027. 
 

Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników na kadencję w latach 2024-2027 został załączony do eRADY. 

 

Na członków Zespołu opiniującego kandydatów na ławników na kadencję 

w latach 2024-2027 zostali zaproponowani: 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, 

 Radny J. Kozłowicz, 

 Radna V. Mołda, 

 Radna E. Pantol, 

 Radna A. Wilk. 
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Ww. osoby wyraziły zgodę na kandydowanie do Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027. 

 

Wobec powyższego odbyło się głosowanie nad powołaniem składu Zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników na kadencję w latach 2024-2027 

w składzie: A. Jennings, J. Kozłowicz, E. Pantol, A. Wilk, V. Mołda. 

 

Za ww. składem Zespołu opiniującego kandydatów na ławników na kadencję 

w latach 2024-2027 zagłosowano większością głosów: za- 10, przeciw- 1, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 11 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna 

M. Zbirek. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka odczytał projekt 

uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników na kadencję w latach 2024-2027. 

 

Po tym odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

na kadencję w latach 2024-2027 w całości. 
 

Uchwała w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników na kadencję w latach 2024-2027 w całości została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 10, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników na kadencję w latach 2024-2027 stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie powołania Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników na kadencję w latach 2024-2027 stanowi 
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załącznik nr 8 a do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia.  

Projekt  uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

o  wyznaczenie (przywrócenie) przejść dla pieszych na ul. Lipowej), został 

załączony do eRADY. 

 

Wniosek radnego T. Krupy został wszystkim radnym przekazany w celu 

zapoznania się. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna A. Pisarska, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju, radny J. Kaczanowski. 
 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uznania 

się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu 

właściwego do jego rozpatrzenia. 
 

Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 10, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 
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Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała  w sprawie uznania się 

za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do 

jego rozpatrzenia stanowi załącznik nr 9 a do niniejszego protokołu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do jego 

rozpatrzenia. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie organizacji ruchu (miejsc parkingowych) na ul. Słonecznej), 

został załączony do eRADY. 

 

Wniosek radnego T. Krupy został wszystkim radnym przekazany w celu 

zapoznania się. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radny A. Sikoń, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radna A. Pisarska, radny 

J. Kozłowicz, radna E. Pantol, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, 

radny J. Kaczanowski, Zastępca Burmistrza. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uznania 

się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu 

właściwego do jego rozpatrzenia. 
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Uchwała w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia  wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 10, przeciw- 1, wstrzymało się 

od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu 

udziału nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia 

wniosku i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, uchwała  w sprawie uznania się 

za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku i wskazania organu właściwego do 

jego rozpatrzenia stanowi załącznik nr 10 a do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 15 

Wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej A. Jenningsa 

o przeprowadzenie jednego głosowania nad podjęciem uchwał 

od punktu 16-do punktu 41 . 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings złożył wniosek 

o przeprowadzenie jednego głosowania nad podjęciem uchwał 

od punktu 16-do punktu 41 . 

 

W związku z powyższym odbyło się głosowanie nad wnioskiem 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej A. Jenningsa 

o przeprowadzenie jednego głosowania nad podjęciem uchwał od 

punktu 16-do punktu 41. 

 

Ww. wniosek został przyjęty większością głosów w głosowaniu: za- 10, 

przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 11 
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radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

W związku z powyższym odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwał od punktu 16 do punktu 41 porządku obrad LXI sesji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Uchwały od punktu 16 do punktu 41 porządku obrad LXI sesji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju zostały podjęte w jednym głosowaniu większością 

głosów: za- 10, przeciw- 1, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas 

głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego montażu lustra 

drogowego na ul. Chopina. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego montażu 

fotoradaru na ul. Chopina.  

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o wykonanie remontu ulicy 

Marii Skłodowskiej- Curie.  

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 



18 
 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego budowy stacji 

ładowania rowerów w okolicach ul. Wojska Polskiego.  

 

20. Podjęcie uchwały Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

o wyznaczenie miejsc parkingowych dla mieszkańców ul. Ofiar 

Katynia i ul. Klonowej. 

 

 21. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o budowę ogólnodostępnego 

wybiegu dla psów tzw. agiliti.  

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o montaż prewencyjnych 

radarowych wyświetlaczy prędkości wskazujących o ile samochód 

przekroczył dozwoloną prędkość, ile punktów karnych za takie 

przekroczenie by otrzymał.  

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o organizację konkursu 

ogrodniczego w Szczawnie-Zdroju im. MAJORA JACKA BARANA. 

  

24. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o stworzenie centrum 

monitoringu dla Szczawna-Zdroju w postaci całodobowego systemu 

weryfikacji obrazu z miejskich kamer i zgłaszanie w czasie 

rzeczywistym odpowiednim służbom niebezpiecznych zdarzeń.  

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku o opracowanie koncepcji 

parkingów około miejskich wyprowadzających ruch samochodów 
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osobowych gości poza miasto, z koncepcją ciekawych szlaków 

pieszych i rowerowych zachęcających do spaceru z parkingu do 

centrum i zakupem elektrycznego pojazdu dowożącego turystów 

z parkingu do centrum.  

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego regularnego 

czyszczenia potoku Szczawnik.  

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego zakupienia 

i zamontowania automatów, typu A-BOK i opłatomat.  

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego ogrodzenia 

zbiornika przeciwpożarowego przy ul. F. Chopina.  

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego regularnego 

sprzątania „łącznika” do Ronda Niepodległości oraz czyszczenia 

koryta cieku wodnego zlokalizowanego wzdłuż tej drogi.  

 

30. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego stałego 

wywieszenia flagi na tzw. Rondzie Niepodległości.  

 

31. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 
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o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego 

zagospodarowania terenu parkingu działki 371/5 położonego przy 

ul. Bocznej w celu przygotowania miejsc parkingowych 

w standardzie odpowiadającym parkingom miejskim w centrum 

miasta.  

 

32. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego przełożenia 

wraz z naprawą nawierzchni drogi z kostki brukowej na odcinku 

ul. Bolesława Prusa 24 AB do ul. Miłosnej w Wałbrzychu.  

 

33. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego budowy ścieżki 

rowerowej łączącej Szczawno-Zdrój z Wałbrzychem w kierunku 

Aqua-Zdrój i w kierunku ul. Ułanów Nadwiślańskich wraz z budową 

ścieżki rowerowej terenowej na Chełmiec w typie singletrack.  

 

34. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego budowy nowych 

mieszkań komunalnych dla mieszkańców Szczawna-Zdroju.  

 

35. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego wykonania 

i zamontowania w honorowym miejscu naszej miejscowości tablicy 

pamiątkowej na cześć Idziego Gagatka, honorowego mieszkańca 

Szczawna-Zdroju i legendy „Solidarności”.  

 

36. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana M.B. 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego budowy tężni 

solankowej jako inwestycji poprawiającej walory uzdrowiskowe 

i turystyczne Gminy.  
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37. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego zwiększenia 

ilości posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju.  

 

38. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego wydłużenia 

godzin pracy Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju.  

 

39. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego oświetlenia 

parkingu znajdującego się przy ulicy F. Chopina 1.  

 

40. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego spożywania 

alkoholu w miejscu niedozwolonym przy ul. J. Łączyńskiego.  

 

41. Podjęcie uchwały w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza 

Krupy Radnego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

o nierozpatrzeniu w terminie wniosku dotyczącego poprawy 

infrastruktury towarzyszącej – potoku Szczawnik. 

 

Ad. 42 

Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

 

Radna A. Pisarska zapytała kto dba o zieleń w okręgu zamieszkania radnej 

a konkretnie w rejonie wykonywanego remontu na ślepej uliczce- 

na ul. Wczasowej i poprosiła, by uporządkować to miejsce. 
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Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi, że te wszystkie drogi, które zostały 

wyremontowane- opiekę nad zielenią przejmuje firma CEROMA.  

 

Radna A. Pisarska poruszyła także kwestię awarii na ul. Słonecznej, gdzie 

rura wodociągowa narobiła szkód. 

Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi, że rozwiązaniem było 

zabezpieczenie fragmentu tej jezdni, gdzie zostanie położona kostka 

granitowa. Ponadto Zastępca Burmistrza nadmienił, że stan wodociągu na 

ul. Słonecznej jest w stanie dobrym.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings: 

 poruszył kwestię oświetlenia pod wiaduktem- oprawa oświetlenia 

została zerwana, 

 poprosił o rozważenie pomalowania przejścia dla pieszych 

na ul. Ułanów Nadwiślańskich, 

 zaproponował także, że złoży wniosek do budżetu i poprosił 

o wsparcie; wniosek ma dotyczyć możliwości powstania ogrodzenia 

na europejce wzdłuż terenów przyległych do Szczawna-Zdroju, w celu 

ochrony zwierząt wbiegających na jezdnię, 

 poinformował, że na tablicy ogłoszeniowej znajdującej się 

na ul. Ułanów Nadwiślańskich nie ma praktycznie żadnych informacji, 

zgłosił, że ostatnia informacja jest sprzed 2 lat.  

 

Radny J. Kozłowicz zgłosił 2 sprawy dot. cmentarzu na ul. Szczawieńskiej- 

pierwsza dotyczy studni, którą należałoby zabezpieczyć, druga sprawa 

dotyczy odnowienia tabliczek informacyjnych jeżeli chodzi o alejki. 

 

Radna E. Pantol poinformowała, że mieszkańcy zwracają uwagę, 

że sygnalizacja świetlna wokół skrzyżowania nie działała i tak samo 

przyciski. Radna poprosiła, by to sprawdzić. 
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Radna A. Wilk: 

- poprosiła o zwrócenie uwagi firmie CEROMA, aby dokładnie posprzątała 

place zabaw dla dzieci, 

- zapytała o wniosek, który składała dot. powstania psich pakietów 

na skrzyżowaniu ulic Okrężnej, Równoległej i Zacisze, 

- zapytała o zmodernizowane przejście na ul. Okrężnej. 

Odnoście przejścia Zastępca Burmistrza poinformował, że jest wszczęta 

procedura przetargowa i informacje są zamieszczone w Biuletynie 

Informacji Publicznej. 

 

Radny A. Sikoń: 

- poinformował, że mieszkańcy ul. Klonowej poprosili o postawienie 

przynajmniej dwóch dodatkowych śmietników, 

- zgłosił, że w miejscu, gdzie jest zielony zaułek pomiędzy ul. Mickiewicza, 

Kolejową, Klonową występuje bardzo duże stado dzików i radny zapytał czy 

jest możliwość zastosowania odstraszania ich, 

- poinformował, że mieszkańcy Szczawna-Zdroju informowali 

o wybuchach o późnych godzinach nocnych- okazało się, że czasem 

gospodarze prowadzili ochronę zbóż i w ten sposób odstraszali zwierzęta, 

takie działania czasem prowadzili także myśliwi. 

 

Radna U. Wójcik: 

- poinformowała, że dziki pojawiają się w całym mieście, 

- poinformowała, że w godzinach wieczornych, a nawet do rana jest bardzo 

dużo młodzieży na corso i poprosiła o wzmożenie patroli. 

 

Radna V. Mołda także zgłosiła, że taka sama sytuacja jest 

na ul. Sienkiewicza i ul. Słowackiego. 

 

Radny Tomasz Krupa: 

- poruszył kwestię hałasu z rur motocyklowych, samochodowych, pojazdów 

przejeżdżających przez Szczawno-Zdrój i zapytał czy jest możliwość by 
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Burmistrz zwrócił się z prośbą o zaangażowanie się Policji, aby poziom 

hałasu był mierzony i by kontrole były w miarę regularne, 

- zapytał czy w urzędzie jest osoba, która nadzoruje zakres pracy 

wykonywanej przez firmę CEROMA w zakresie sprzątania miasta, 

- poruszył kwestię zaworu na ulicy, gdzie zamieszkuje i zapytał o rurociąg, 

który się tam znajduje: czy został on wymieniony przez przedsiębiorstwo 

kanalizacyjne. 

 

Radny J. Kaczanowski poruszył nw. kwestie: 

- w rejonie ul. Akacjowej i Nizinnej łapacz wody jest zamulony, 

- poprosił o kilka miejsc dla samochodów, które miałyby być przeznaczone 

na parking na ul. Sienkiewicza, 

- zgłosił sprawę łapaczy wody na ul. Nizinnej – zapytał co zostało w tym 

zakresie wykonane. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka złożył wniosek 

dotyczący zaprzestania wysyłania elektronicznego do wiadomości Radnych 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju wszelkiej dokumentacji wpływającej do 

Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad wnioskiem Przewodniczącego Rady 

Miejskiej A. Motyki dotyczący zaprzestania wysyłania 

elektronicznego do wiadomości Radnych Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju wszelkiej dokumentacji wpływającej do Biura 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Ww. wniosek nie został przyjęty w głosowaniu: za- 5, przeciw- 6, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 11 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brali: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna 

M. Zbirek. 
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Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu sesji. 

 
Ad.43 
Informacje i komunikaty. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju wpłynął odpis wyroku z dnia 7.06.2023 r. 

Przewodniczący poinformował także, że jest to wyrok nieprawomocny 

i dotyczy sprawy ze skargi Michała Brody na uchwałę z dnia 22.02.2021 r. 

nr XXX/16/21 w przedmiocie odwołania radnego Michała Krzysztofa Brody 

z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że następna sesja Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju  odbędzie się w dniu 25.09.2023 r. 

 

Ad. 44 
Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Szczawna-Zdroju A. Motyka zamknął 

LXI sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  

 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w serwisie youtube.pl. 

 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn    
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 
 

2. Porządek obrad przed zmianami. 
   

3. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 
między sesjami. 
 

4. -36a. Projekty uchwał i uchwały. 
 

    37. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 


